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ZÁPIS  
Z 10. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MRAČ 

konaného dne 18. 3. 2024 

Přítomni: František Zvolský, Pavel Škvor, Tomáš Kuchta, Jaroslav Platil, Bc. Eliška Bártová, Ing. Nikola 
Kozáková, Eva Krčilová, Radek Dvořák, Mgr. Kateřina Fumferová, Jan Stegura 

Omluveni:  1    
Neomluveni: 0  
Hlasování: pro – proti – zdržel se 
 
Návrh programu 10. zasedání zastupitelstva obce 

1. Návrh na schválení rozpočtového opatření č. 1 - 2024 
2. Návrh na schválení smlouvy o dílo „Obnova alejí Mrač“  
5. Různé 

6. Závěr 

 

1. Zasedání zahájil starosta pan F. Zvolský. Přivítal přítomné členy zastupitelstva a sdělil, že zastupitelstvo 

je usnášeníschopné. Současně upozornil, že je pořizován audiozáznam pro potřeby zpracování zápisu ze 

zasedání. 

2. Starosta přednesl návrh programu 10. zasedání ZO a zeptal se, zda má někdo jiný návrh, nebo zda chce 
program doplnit.  

 
Nikdo jiný návrh ani doplnění programu nenavrhl, proto starosta přistoupil k hlasování o předneseném 
programu. 

10 hlasů pro 

Návrh byl přijat. Program 10. zasedání ZO byl schválen. 
 

 
1. NÁVRH NA SCHVÁLENÍ ROZPOČTOVÉHO OPATŘENÍ Č. 1-2024 

Starosta vysvětlil, že rozpočtovým opatřením je navržena úprava rozpočtu obce především v kapitole 
Nebytové hospodářství z důvodu přesunu financování stavebních prací v rámci úprav a přístavby budovy 
obecního úřadu a elektronické úřední desky do letošního roku. Dále se úprava týká příjmů a výdajů 
v souvislosti se získáním dotace a plánovanými pracemi při obnově alejí od Ohrady k Tužince a v Křenčíně. 
K vyrovnání rozpočtu budou použity finanční prostředky z kladného výsledku hospodaření v předchozích 
letech. S rozpočtovým opatřením byli zastupitelé seznámeni, je i zveřejněno v rámci programu zasedání.  
  
Starosta se zeptal, zda má někdo nějaké připomínky, dotazy.  
Nikdo se nepřihlásil, proto starosta přečetl návrh usnesení a přistoupil k hlasování. 

8 hlasů pro, 2 zdržel se (Fumferová, Stegura). Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 1-10/2024  

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 1-2024. K vyrovnání schodku rozpočtu budou využity 
finanční prostředky z kladného výsledku hospodaření předchozích let. 
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2. NÁVRH NA SCHVÁLENÍ SMLOUVY O DÍLO  „OBNOVA ALEJÍ MRAČ“ 

Starosta předložil ke schválení smlouvu na obnovu alejí u cesty od Ohrady k Tužince a u cesty z Mrače do 
Poříčí v Křenčíně. Obnova se týká celkem 184 stromů. V rámci akce bude ošetřeno 154 stromů, vysazeno 
73 ks stromů a 30 stromů bude poraženo.   
 
Starosta se zeptal, zda má někdo nějaké připomínky, dotazy.  
 
Zastupitelka Fumferová – jestli je v plánu řešit cestu k Tužince, stará Benešovská, která je rozbitá 
Starosta – upravit cestu-povrch nebo krajnice 
Zastupitelka Fumferová – cestu-povrch, něco se již opravilo po rekonstrukci vodní nádrže 
Starosta – s opravou se neuvažuje, mohou se opravit lokální díry 
Zastupitel Dvořák -  budou to dělat profíci, částku nemá cenu rozporovat, je odpovídající. Jen k vrbám, co 
jsou u cesty do Křenčína, jejich kořeny podrůstají pod silnici, nadzvedávají ji, v tom místě vyvěrá voda a 
v zimě je tam namrzlý povrch, tak jestli by se to nemělo ještě posoudit, aby do budoucna nenadzvedávaly 
povrch 
Starosta – ta naproti, ta nejhorší tam není, snaží se stromy zachraňovat, ty vlevo, když se jde dolů, tak 
přemýšlíme, že je odstraníme. Posoudíme to při realizaci. 
 
Nikdo další se nepřihlásil, proto starosta přečetl návrh usnesení a přistoupil k hlasování. 

10 hlasů pro. Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 2-10/2024  
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o dílo na „Obnovu alejí Mrač“ se ZO ČSOP Vlašim, Pláteníkova 264, 

Vlašim a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy. 

 
3. RŮZNÉ  
Zastupitel Stegura – opravovala se cesta k zastávce – tak se již opravy v zatáčce před Europostrem drolí, 
jestli by se to u firmy, která to dělala, nemělo reklamovat. 
Starosta – podívá se na to, spíš to potřebuje vyříznout a zaasfaltovat až bude teplo 
Zastupitel Dvořák – zda by šel dosypat příčný výkop před chatou v kopci 
Starosta – bude se to asfaltovat, je to po kanalizační přípojce 
Zastupitel Dvořák – jak se nepovedl protlak pod I/3 
Starosta – nepovolili jim překop, tak se bude znovu vrtat, přijedou v dubnu 
Zastupitel Stegura – nepovedl se podvrt pod sjezdem, a na druhou stranu? 
Starosta - nepovedl se podvrt pod sjezdem a na druhou stranu se to povedlo 
Předsedkyně stavební komise Zvolská – zeptala se zastupitele Dvořáka, kdo osadil informativní tabuli           
u dětského hřiště v Podmračí 
Zastupitel Dvořák – asi dobrovolníci, nebude jmenovat 
Paní Zvolská – a měli souhlas vlastníka pozemku? 
Zastupitel Dvořák – myslím, že neměli 
Paní Zvolská – tak by ji měli odstranit 
Zastupitel Dvořák – je to nějaká informativní cedule pro dobrovolné akce, pro blaho občanů 
Paní Zvolská – právě proto, že je to pro soukromé akce, vždy se všichni ptají vlastníka pozemku 
Paní Nováková – jedná se o znečišťování potoka, chtěla, aby byl potok vyčištění, byla zde kontrola 
z Inspekce životního prostředí, proč tam nebyl někdo z obce nebo zastupitelů? 
Starosta – nevěděli jsme o tom 
Paní Nováková – vysvětlila, že z lomu naváželi odpad k mostu, do potoka. Je smutné, že si dělají, co chtějí, 
jsou drzí, vysmívají se, je to neskutečné. Už je to uklizeno. Zda by mohla obec zjistit, co se děje. 
Starosta – ke kontrolám a stížnostem obec nikdo nezve, zeptá se 
 
 
4. ZÁVĚR 
Starosta všem poděkoval za účast a v 19:46 hodin ukončil 10. zasedání zastupitelstva obce.  
 
                                                                                                  František Zvolský, starosta obce 


